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PROTOKÓŁ Nr  8/2024 

 posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów,  

które odbyło się  19 grudnia 2024 roku, o godz.13.30 

 

Przewodniczący Komisji  - Jan Kowalczyk 

Protokolant    - Alicja Dąbrowska  

 

 

Przewodniczący Komisji otworzył posiedzenie, w którym uczestniczyło 6 radnych na ogólną 

liczbę 7 oraz zaproszeni goście (listy obecności radnych i zaproszonych gości stanowią 

odpowiednio załączniki Nr 1 i Nr 2 do protokołu).  

 

Uwag do przesłanego porządku nie było. Został on przyjęty jednogłośnie i przedstawiał się 

następująco: 

 

1. Przyjęcie protokołu Nr 7/2024 posiedzenia Komisji.  

 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w uchwale 

budżetowej na 2024 rok. 

 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu zmieniającą uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu radomskiego na lata 2024 - 2029. 

 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie wydatków, które nie 

wygasają z upływem roku budżetowego 2024.  

 

5. Sprawy różne.  

 

 

Przystąpiono do realizacji punktu 1 porządku obrad - Przyjęcie protokołu Nr 7/2024 

posiedzenia Komisji. 

 

Radni jednogłośnie bez uwag przyjęli protokół Nr 7/2024 posiedzenia Komisji.  

 

 

Przystąpiono do realizacji punktu 2 porządku obrad – Zaopiniowanie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2024 rok. 

 

Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska szczegółowo omówiła zmiany ujęte w projekcie 

przedmiotowej uchwały. Dotyczyły one działów 600, 750, 754, 756, 758, 801, 852, 853, 855  

(projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik Nr 3 do protokołu) 

 

Pytań i uwag nie było. 

Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt przedmiotowej uchwały.  

 

Przystąpiono do realizacji punktu 3 porządku obrad – Zaopiniowanie projektu uchwały Rady 

Powiatu zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Radomskiego na lata 2024-2029. 
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Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska szczegółowo omówiła zmiany w WPF. (projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik Nr 4 do protokołu) 

 

Pytań i uwag nie było. 

Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt przedmiotowej uchwały.  

 

 

Przystąpiono do realizacji punktu 4 porządku obrad – Zaopiniowanie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie ustalenia wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 

2024. 

 

Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała o wydatkach, które nie wygasają z 

upływem roku budżetowego 2024. Łącznie byłaby to kwota 3.026.796,30 złotych na zadania 

realizowane w PZDP w Radomiu i w Starostwie Powiatowym w Radomiu. (projekt uchwały 

stanowi załącznik Nr 5 do protokołu)  

 

Pytań i uwag nie było. 

Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt przedmiotowej uchwały.  

 

 

Przystąpiono do realizacji punktu 5 porządku obrad – Sprawy różne. 

 

Radny Mirosław Ślifirczyk zapytał o rezerwę inwestycyjną w kwocie 10 mln złotych 

znajdującą się w projekcie budżetu na rok 2025. Jest ona dosyć wysoka w stosunku do ilości 

środków, które są przeznaczane imiennie na zadania inwestycyjne. Definicja tej rezerwy brzmi, 

że są to środki przeznaczone na ewentualny wkład własny do projektów, które byłyby składane 

przez szpitale powiatowe. Zapytał czy zostały już jakieś wnioski złożone. Jeśli tak to poprosił 

o kalkulację tej kwoty.  

 

Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska odpowiedziała, że ta rezerwa nie jest 

przyporządkowana konkretnie szpitalom. Jest na wkład własny do projektów unijnych. Zarząd 

stwierdził, że te 10 mln złotych daje gwarancję, żeby w trakcie roku nie szukać pieniędzy tylko 

z tej rezerwy skorzystać. Dodała, że szpitale złożyły wnioski jeden na 25 mln złotych a drugi 

na około 20 mln złotych. Powiat ma zabezpieczyć wkład własny w wysokości 23% (VAT). 

 

Wicestarosta Radomski Krzysztof Murawski dodał, że jeśli chodzi o szpitale to wnioski są 

złożone na ZOL w Pionkach oraz na ZOL plus Izba Przyjęć w Iłży.    

 

Innych spraw nie zgłoszono.  

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji zamknął 8 posiedzenie 

o godz.13.55.   

 

Protokołowała:                                                                             Przewodniczący Komisji  

 

Alicja Dąbrowska                                                                   Jan Kowalczyk  

 
 


